
Protokól Nr XVIII.2016

z sesji Rady Gminy w Imiełnie

z dnia 18 listopada 2016 roku

Posiedzenie odbyło się w sali Urzędu Gminy w godz. od 900do 1130.Wposiedzeniu biorą

udział radni Rady Gminy w Imielnie oraz zaproszeni goście wg. list obecności

stanowiących zalączniki Nr ł, Nr 2 i Nr 3 do niniejszego protokołu.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie sesji, powitanie gości i stwierdzenie quorum,

2. Przyjęcie protokołu Nr XVII.2016,

3. Przyjęcie porządku obrad,

4. Interpelacje i zapytania radnych,

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami,

6. Informacja o przeprowadzonej analizie oświadczeń majątkowych Radnych Rady

Gminy w Imielnie złożonych Przewodniczącemu Rady Gminy w łmielnie za 2015 rok,

7. Informacja o przeprowadzonej analizie oświadczeń majątkowych pracowników

Urzędu Gminy w Imielnie i Kierowników Jednostek Organizacyjnych Gminy Imielno

złożonych Wójtowi Gminy Imielno za 2015 rok,

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2015/2016,

9. Podjęcie uchwał:

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Imielno oraz zmieniająca budżet Gminy Imielno na

2016 rok Nr XVIII.106.2016,

- w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Imielno na lata 2016-2026

Nr XVIII.107.2016,

- w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego

Zakładu Opieki Zdrowotnej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Imielnie Nr XVIII. 108.2016,

- w sprawie likwidacji Gminnego Zespołu Obsługi Ekonomiczno-Administracyjnego

Szkół w Imielnie i utworzenia Centrum Usług Wspólnych w Imielnie Nr XVIlI.109.2016,

- w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na

obszarze Gminy Imielno Nr XVIII.110.2016,

- w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości Nr XVIII.lll.20 16,



- w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych

Nr XVIII.l12.20l6,

- w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie Gminy

Imielno Nr XVIII.113.20l6,

- w sprawie wyrażenia zgody na wynajem w drodze bezprzetargowej lokalu użytkowego

z przeznaczeniem na prowadzenie działalności gospodarczej Nr XVIII. 114.20 16,

- w sprawie nie wyrażenia zgody na wynajem w drodze bezprzetargowej lokalu

użytkowego Nr XVIII.115.2016,

- w sprawie wysokości stawek oplat pobieranych za zajęcie pasa drogowego dróg

gminnych położonych na terenie gminy Imielno Nr XVIII.116.2016,

- w sprawie rozpatrzenia skargi na Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej

w Imielnie Nr XVIII. I 17.2016,

- zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2016

rok Nr XVIII. I 18.20 16,

10. Dyskusja,
11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych,
12. Sprawy różne,
13. Zamknięcie posiedzenia.

Ad.p.l. Otwarcia sesji, powitania zebranych oraz stwierdzenia, że liczba zebranych

radnych jest wystarczająca do podejmowania prawomocnych uchwał dokonał

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec.

W sesji bierze udział 13-tu radnych.

Ad.p.2. Protokół Nr XVII.2016 z poprzedniej sesJI został wyłożony do wglądu i po

przegłosowaniu jednogłośnie przyjęty.

"Za" przyjęciem protokołu Nr XVII.2016 głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

Ad.p.3. Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec przedstawił porządek obrad sesji.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do porządku obrad.

"Za" przyjęciem porządku obrad głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

Ad.pA. W punkcie tym Radny Dariusz Cebulski informował, że na drodze powiatowej do

Brzeźnicy są dziury w drodze.

Radny Józef Świetlik prosił o zamontowanie płyty na przystanku koło P. Ślusarczyka.



Radny Stanisław Kukuryk informował, że samochód wystawiony na sprzedaż w Imiełnie

koło poczty, zasłania widoczność kierowcom, wyjeżdżającym od strony Motkowic.

Pan Tadeusz Grzełec prosił, aby stan łiczników za wodę był spisywany częściej.

Ad.p.5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami omówił

szczegółowo Wójt Gminy Pan Zbigniew Huk.

Nikt nie zgłosił uwag do sprawozdania z działalności Wójta Gminy.

"Za" przyjęciem sprawozdania z działalności Wójta Gminy głosowało jednogłośnie

13- tu radnych.

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami stanowi załącznik

Nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad.p.6. Z informacją o przeprowadzonej analizie oświadczeń majątkowych Radnych Rady

Gminy w Imielnie złożonych Przewodniczącemu Rady Gminy w Imielnie za 2015 rok,

zapoznał Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec informując, że w oświadczeniach

majątkowych nie stwierdzono nieprawidłowości.

"Za" przyjęciem informacji o przeprowadzonej analizie oświadczeń majątkowych

Radnych Rady Gminy w lmielnie złożonych Przewodniczącemu Rady Gminy w Imielnie

za 2015 rok głosowało jednogłośnie B-tu radnych.

Informacja o przeprowadzonej analizie oświadczeń majątkowych Radnych Rady Gminy

w Imielnie stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu.

Ad.p.7. Z informacją o przeprowadzonej analizie oświadczeń majątkowych pracowników

Urzędu Gminy w Imielnie i Kierowników Jednostek Organizacyjnych Gminy Imielno

złożonych Wójtowi Gminy Imielno za 2015 rok, zapoznala Sekretarz Gminy Pani Ewa

Seweryn informując, że oświadczenia majątkowe zostaly złożone w ustawowym terminie

oraz nie stwierdzono w nich nieprawidłowości.

"Za" przyjęciem informacji o przeprowadzonej analizie oświadczeń majątkowych

pracowników Urzędu Gminy w Imielnie i Kierowników Jednostek Organizacyjnych

Gminy Imielno złożonych Wójtowi Gminy Imielno za 2015 rok, głosowało jednogłośnie

B-tu radnych.

Informacja o przeprowadzonej analizie oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu

Gminy w Imielnie i Kierowników Jednostek Organizacyjnych Gminy Imielno złożonych

Wójtowi Gminy Imielno za 2015 rok stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu.



Ad.p.8. Informację o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2015/2016,

omówił Pan Andrzej Spetel Kierownik GZOEASz.

Następnie Wójt Gminy Pan Zbigniew Huk wyjaśnił, że ze względu na małą liczbę dzieci

I klasa miała powstać w Motkowicach. W wakacje był protest rodziców, w którym

informowali, że odległość dla tych dzieci od domu do szkoły jest zbyt duża i zapiszą

dzieci do szkół poza terem naszej gminy. Wobec tego zostały utworzone dwie klasy I,

w Motkowicach i Imielnie. Dzieci z obwodu Mierzwina zostały dopisane do Imielna, aby

powstała tam klasa 10-cioosobowa.

Ponadto Wójt Gminy informował, że planowana jest reforma w oświacie, a do końca

lutego, gminy będą musiały podjąć decyzje co do szkół w związku z wygaszaniem

gimnazjum. Informował, że na terenie naszej gminy likwidacji szkół nie będzie, szkoły są

terytorialnie bardzo dobrze rozłożone. Nie ma również zagrożenia dla nauczycieli,

że stracą pracę, jeżeli będą zwolnienia to tylko takie jak dotychczas, np. nauczyciel będzie

miał świadczenie kompensacyjne. Przy reorganizacji wszyscy mają wypowiedzenia ale

później będą zatrudnieni. Wójt Gminy prosił, aby rodzice i nauczyciele się nie obawiali

ponieważ w naszej gminie zmiany będą niewielkie.

Radny Kazimierz Segieta pytał, czy nauczyciele po likwidacji gimnazjum przejdą do szkół

podstawowych.

Wójt Gminy wyjaśnił, że są sytuacje kiedy nauczyciel pracuje w 2 szkołach, ponieważ

siatka godzin jest różna. Nauczyciele, którzy pracują w gimnazjum, wcześniej uczyli

w podstawówkach i tam też uczyć będą.

Sołtys wsi Sobowice Pan Toporski Jerzy proponował, otworzyć szkołę w Sobowicach.

Wójt Gminy wyjaśnił, że takiej możliwości nie ma.

"Za" przyjęciem informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym

2015/2016, głosowało jednogłośnie B-tu radnych.

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2015/2016 stanowi

załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu.

Ad.p.9. Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec przystąpił do podejmowania

uchwał:

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Imielno oraz zmieniająca budżet Gminy Imielno na

2016 rok projekt uchwały Nr XVIII. 106.20 16 omówiła Skarbnik Gminy Pani Halina

Faryna.



Z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela

Deka.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie.

"Za" przyjęciem uchwały Nr XVII!. l 06.20 16 głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

- w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy lmielno na lata 2016-2026, projekt

uchwały Nr XVII!. l 07 .2016 omówiła Skarbnik Gminy Pani Halina Faryna

Z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela

Deka.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie.

"Za" przyjęciem uchwały Nr XVII!. 107.2016 głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

- w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego

Zakładu Opieki Zdrowotnej Gminnego Ośrodka Zdrowia w lmielnie, projekt uchwały

Nr XVIII.108.2016 omówił Wójt Gminy Pan Zbigniew Huk.

Następnie z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani

Gabriela Deka.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie.

"Za" przyjęciem uchwały Nr XVIII. l 08.20 16 głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

- w sprawie likwidacji Gminnego Zespołu Obsługi Ekonomiczno-Administracyjnego

Szkół w lmielnie i utworzenia Centrum Usług Wspólnych w lmielnie projekt, uchwały

Nr XVIII.l09.2016, omówił Wójt Gminy Pan Zbigniew Huk informując, że nowo

utworzona jednostka budżetowa pod nazwą Centrum Usług Wspólnych w lmielnie zastąpi

Gminny Zespół Obsługi Ekonomiczno-Administracyjny Szkół i zapewni placówkom

oświatowym, dla których organem prowadzącym jest Gmina lmielno, wspólną obsługę

administracyjną, finansową i organizacyjną. Pracownicy GZEASz będą mieć zatrudnienie

w Centrum Usług Wspólnych.

Następnie z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani

Gabriela Deka.

Radny Kazimierz Segieta pytał, czy Pani Wiceprzewodnicząca się przejęzyczyła w S 9.
dot. wejścia w życie uchwały, ponieważ on ma zapis, że uchwała wchodzi po ogłoszeniu

w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego.

Głos zabrała Sekretarz Gminy Pani Ewa Seweryn, która wyjaśniła, że po przesłaniu

materiałów radnym, wpłynęło pIsmo wyjaśniające z Nadzoru Wojewody



Świętokrzyskiego, że w/w uchwała nie jest prawem miejscowym wchodzi w życie

z dniem podjęcia.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie.

"Za" przyjęciem uchwały Nr XVIII. I09.2016 głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

- w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na

obszarze Gminy lmielno, projekt uchwały Nr XVIII.l1O.2016 omówił Wójt Gminy Pan

Zbigniew Huk.

Następnie z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani

Gabriela Deka.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie.

"Za" przyjęciem uchwały Nr XVII!. I I 0.2016 głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

- w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, projekt uchwały

Nr XVIII.lI1.2016 omówił Wójt Gminy.

Z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela

Deka.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie.

"Za" przyjęciem uchwały Nr XVIII.lI1.2016 głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

- w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych projekt

uchwały Nr XVIII. I 12.2016 omówiła Skarbnik Gminy Pani Halina Faryna.

Następnie z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani

Gabriela Deka.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie.

"Za" przyjęciem uchwały Nr XVII!. I 12.20 16 głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

- w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie Gminy

lmielno, projekt uchwały Nr XVIII.l13.2016 omówił Wójt Gminy, informując, że po

dyskusji na posiedzeniach komisji cena wody pozostała ta sama. Ponadto informował,

że w przyszłości należy corocznie stawkę symbolicznie podnosić, ponieważ koszty

wydobycia, energia oraz koszty badań stale wzrastają. Wodociągi są coraz starsze

i w przyszłości należy zabezpieczyć środki na ich remonty, nałeży również rozważyć

połączenie wodociągów, aby w przyszłości w przypadku awarii, była możliwość

przełączenia na inny wodociąg.

Z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela

Deka.



Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie.

"Za" przyjęciem uchwały Nr XVIII. I 13.2016 głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę od godz. 1030 do godz. 1040.

Po przerwie przystąpiono do podejmowania uchwał.

- w sprawie wyrażenia zgody na wynajem w drodze bezprzetargowej lokalu użytkowego

z przeznaczeniem na prowadzenie działalności gospodarczej projekt uchwały

Nr XVIII.114.2016 omówił Wójt Gminy Pan Zbigniew Huk.

Następnie z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani

Gabriela Deka.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie.

"Za" przyjęciem uchwały Nr XVIII.l14.2016 głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

- w sprawie nie wyrażenia zgody na wynajem w drodze bezprzetargowej lokalu

użytkowego projekt uchwały Nr XVIII.l15.2016 omówił Wójt Gminy informując, że

najemca łamie zasady określone w umowie najmu a mieszkańcy mają zastrzeżenia co do

funkcjonowania sklepu.

Z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela

Deka.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie.

Przy 12-tu głosach "Za" i I "wstrzymującym" uchwała Nr XVIII.1l5.2016 została

podjęta.

- w sprawie wysokości stawek opłat pobieranych za zajęcie pasa drogowego dróg

gminnych położonych na terenie gminy Imielno z treścią projektu uchwały

Nr XVIII.116.2016, zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie.

"Za" przyjęciem uchwały Nr XVIII.116.2016 głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

- w sprawie rozpatrzenia skargi na Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej

w Imielnie projekt uchwały Nr XVIII.l17.2016, omówił Przewodniczący Rady Gminy.

Pan Jan Grzelec poinformował zebranych, że w dniu 21 października 2016 roku do

Urzędu Gminy wpłynęła skarga Pana L.M, przesłana za pośrednictwem Samorządowego

Kolegium Odwoławczego w Kielcach.

Pismo Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Kielcach stanowi załącznik nr 8 do

niniejszego protokołu.



Ponadto Pan Jan Grzelec informował, że skarga była również badana przez członków

Komisji Rewizyjnej.

Następnie Pan Michał Krążek zapoznał ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej uznającej

skargę za bezzasadną.

Uchwała Nr 2.2016 Komisji Rewizyjnej wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik Nr 9 do

niniejszego protokołu.

Z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela

Deka.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie.

"Za" przyjęciem uchwały Nr XVIII.I17.2016 głosowało jednogłośnie l3-tu radnych.

- zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2016

rok projekt uchwały Nr XVIIL118.20 16 omówiła Kierownik GOPS Pani Urszula

Będkowska.

Następnie z treścią uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela

Deka.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie.

"Za" przyjęciem uchwały Nr XVIIL118.2016 głosowało jednogłośnie l3-tu radnych.

Ad.p.IO. W punkcie tym Radny Kazimierz Segieta pytał, kto użytkuje gminną ziemię

sohysówkę na Opatkowicach.

Wójt Gminy poinformował, że informacji udzieli na kolejnej sesji.

Sohys wsi Jakubów Pan Jan Czarnecki sygnalizował, że zły stan drogi od mostu

w Jakubowie do Dalechów oraz prosił o kamień na drogę na Koloniach. Ponadto prosił o

położenie asfaltu na drodze do Pana Fiuka (przy Dalechowach).

Wójt Gminy poinformował, że stany dróg ulegają niszczeniu, ale w perspektywie

przyszłych lat droga ta zostanie wyremontowana, natomiast kamień zostanie dowieziony

wiosną w potrzebne miejsca. Ponadto poinformował, że droga do Pana Fiuka jest bardzo

potrzebna i postara się aby w przyszłym roku ją wykonać.

Pani Aneta Olszewska sygnałizowała, że przy posesji Pana Tomaszko, zwisają nad drogą

niebezpieczne gałęzie.

Wójt Gminy poinformował, że taki problem jest również w Imielnicy, ale należy działać

zgodnie z przepisami prawa.



Ad.p.!!. W odpowiedzi na interpelacje radnych Wójt Gminy poinformował, że płyta na

przystanku w Imielnicy zostanie zamontowana, natomiast w sprawie drogi powiatowej

w Borszowicach to wniosek zostanie przesłany do Zarządu Dróg Powiatowych.

Radny Powiatowy Stanisław Kowalczyk informował, że na ostatniej Sesji Rady Powiatu

droga w Borszowicach była zgłoszona do remontu.

Wójt Gminy poinformował, że przeprowadzi rozmowę w sprawie busa, który zasłania

krzyżówkę, aby go usunąć.

Ponadto poinformował, że stan liczników wodyjest spisywany co 2 miesiące.

Ad.p.12. W punkcie tym pracownik Urzędu Gminy Pan Włodzimierz Węglowski

poinformował, że gmina zbiera informację dotyczącą zainteresowania mieszkańców

Odnawialnymi Źródłami Energii. Obecnie 222 osoby są chętne na kolektory słoneczne,

31 na ogniwa fotowoltaiczne, 32 na pompy ciepła oraz 32 na przydomowe oczyszczalnie

ścieków. Jeżeli chodzi o dofinansowanie to warunków gmina jeszcze nie zna, obecnie

sprawdzanejest zapotrzebowanie wśród mieszkańców.

Następnie Wójt Gminy poinformował, że 23 listopada w OSP Sobowice, odbędzie się

spotkanie dla hodowców trzody chlewnej i prosił Sohysów o poinformowanie

zainteresowanych mieszkańców. Ponadto informował, że o godz. 1830 odbędzie się

spotkanie organizacyjne dot. turnieju piłki halowej na które zapraszał zainteresowanych

przedstawicieli miejscowości.

Ad.p.!3. Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec uznał porządek obrad za

wyczerpany, dziękując wszystkim zakończył posiedzenie.

Proto~l?wała
Katarifr;k Banach

przeWOdn~adY Gminy
Orz aft . .
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